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Volt tanulóink továbbtanulási nyomkövetésére mindig érdekes visszajelzés számunkra. Sajnos az 

utóbbi években egyre kevesebb  értékelést kapunk, bizonyára a Covid  okozta nehézségek miatt. Így a 

visszajelzések hiányában a tájékoztatás a megmaradt szülői és testvérkapcsolatokból való 

informálódásra korlátozódik. 

Az viszont ebben a tanévben is megállapítható, hogy leginkább a szakközépiskoláktól, és a 

szakgimnáziumoktól kapunk rendszeresen tanulmányi eredményeket, a gimnáziumokból alig-alig. 

A jeles és kitűnő diákjaink javarészt,még mindig  városunk gimnáziumáiban tanulnak tovább . Mivel 

az intézményektől csak nagyon ritkán kapunk visszajelzést, így arról, hogy milyen tanulmányi 

eredményik vannak, csak a kapcsolatok révén, értesülünk. A diákok elmondják, hogy addig, míg 

beilleszkednek az új közösségbe, van némi visszaesés. Később már mindenki szorgalmának 

megfelelően teljesít, de megállják a helyüket 

Azt viszont igenis pozitívumként éljük meg, hogy iskolánk gimnáziumi tagozatán minden évben 

legalább 20-25  tanuló tanul tovább, ezért napi szinten vannak információink tanulmányi 

előremeneteikről. Eredményeik még mindig megnyugtatóak. Legtöbben tudják tartani általános iskolai 

szép osztályzataikat, de sajnos  vannak olyanok is egy páran közöttük, akiknek nehézségeik adódtak. 

A  kevés megküldött dokumentum alapján megállapítható, hogy tanulóink még mindig jó alapképzést 

kaptak nálunk. Az igaz, hogy a  9.. évfolyam utáni eredményeik a nyolcadikos után kicsit gyengébbek 

lettek, de átlagban a közepesen teljesítenek még mindig. A szakmát tanuló diákjaink többsége viszont 

a jó alapoknak köszönhetően pozitívan éli meg a váltást. 

Összefoglalva, kijelenthetjük, hogy általános iskolai tagozatunk olyan alapképzést nyújt diákjainknak, 

mely biztos alapot ad a középiskolához. 
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